



公司地址: 山东省泰安市高新开发区中天门大街266号 Address: No. 266, Zhongtianmen Street, High-Tech Industry Development Zone, Taian, Shandong 网址: http://www.wuyue.com

网址: http://www.wuyue.com 邮编P.C: 271000 传真Fax: 0538-8933991

传真Fax: 0538-8933991 销售电话Tel: 0538-6618709 服务电话Tel: 0538-6621936



气吞山河·重汽五岳

锐意进取 不断超越

Forge ahead Constantly surpassing



中国重汽集团泰安五岳专用汽车有限公司 CHINA NATIONAL HEAVY DUTY TRUCK GROUP TAIAN WUYUE SPECIAL VEHICLE CO., LTD

- **1** 公司简介 COMPANY PROFILE
- 2。 技术实力 TECHNICAL STRENGTH
- **3** 产品展示 PRODUCT PRESENTATION
- 4. 远景规划
 PROSPECT PLANNING



中国重汽集团泰安五岳专用汽车有限公司,一个锐意进取、不断超越的大型专用车生产基地;一个几十年挥洒豪情,留下无数精品和赞誉的现代化企业,正沿着昨日光辉的足迹,迎着新生的朝阳,英姿飒爽的向我们走来……

公司是中国重汽集团最大的专用车生产企业之一,是中国重汽集团唯一的半挂车出口基地,是国内最早研发、生产自卸车的企业,中国第一台TS362重型自卸车就诞生在这里。公司拥有国内一流的专用车研发设计能力和生产制造能力。改装车选用中国重汽SINTRUK、HOWO以及国内各大主机厂生产的专用底盘。

China National Heavy Duty Truck Group Taian Wuyue Special Vehicle Co., Ltd is a large special vehicle manufacturing base. For several decades this company adheres to forge ahead and unceasingly transcend itself, and has earned high praise. Now it is a modern enterprise with lots of competitive products.

The company is the first domestic enterprise researching and developing dump truck, which has produced the first TS362 heavy duty dump truck. Now it is one of the largest special vehicle manufacturing enterprises and the only semi-trailer export base of CNHTC. With the first-class research and design and manufacturing capacity in China, the company selects special chassis of SINTRUK, HOWO and other domestic main engine plants to manufacture special vehicles.



TECHNICAL STRENGTH 技术实力

公司拥有国内先进的自卸车、半挂车、特种车等产品的加工制作能力,工艺装备先进。拥有各类先进设备600余台套,具有年产三万台的生产能力,公司生产制造工艺先进,有数控精细等离子切割机、折弯机、油压机,数控加工中心、车床、龙门镗铣床,酸洗磷化漆前处理、抛丸清理设备及涂装生产线;车架铆接机、埋弧自动焊接设备、机器人焊接设备,专用车生产线、特种车底盘装配线、车辆检测线等。

公司检测设备齐全,拥有二级理化实验室、三级国防 计量站、13吨级车辆检测线,配备了超声波探伤仪等高级 检测仪器,全过程严格控制产品质量,为产品质量的持续 改进和稳定提高奠定了坚实的基础。 With more than 600 sets of advanced equipment, the company possesses domestic advanced processing and manufacturing capacity, and can annually produce thirty thousand dump trucks, semi-trailers and special vehicles, It has advanced manufacturing technology in our company, including CNC fine plasma cutting machine, bending machine, hydraulic press, CNC machining center, lathe, gantry milling machine, pickling phosphating paint pretreatment, shot blasting cleaning equipment and painting production line; frame riveting machine, Submerged arc automatic welding equipment, robot welding equipment, special vehicle production line, special vehicle chassis assembly line, vehicle inspection line, etc.

The company has complete inspection equipment, including second level physical & chemical laboratory, three-level national defence metering station, 13t vehicle test line, ultrasonic fault detector, etc. The product quality is strictly controlled during the whole manufacturing process, therefore it can be continuously and steadily improved.



下料设备 BLANKING EQUIPMENT



TDT44-12*1800开卷校平生产线 TDT44-12*1800 coil straightening production line



OMNIMAT T 4M数控等离子切割机 OMNIMAT T 4M CNC plasma cutting machine



QC11×-16*9000液压闸式剪板机 QC11×-16*9000 hydraulic gate shearing machine



GZK4232数控带锯床 GZK4232 CNC band sawing

冲压设备 STAMPING EQUIPMENT



PR6C400×4100数控折弯机 PR6C400×4100 CNC bending machine



YJ32-630K通用四柱压力机 YJ32-630K universal four-column press



E67K-1200/9000DA65W数控折 弯机

E67K-1200/9000DA65W CNC bending machine



PPEB-2000/140电液伺服数控折 弯机

PPEB-2000/140 electro-hydraulic servo CNC bending machine

焊接设备 WELDING EQUIPMENT



MZ-2-1250龙门焊接机 MZ-2-1250 Gantry welder



HL-IIA埋弧自动焊机 HL-IIA automatic submerged-arc welding machine



CJFZ15-75车架翻转焊接胎 CJFZ15-75 frame flip welding tire



焊接机器人 Welding Robot

PRODUCT PRESENTATION 产品展示

自卸车 DUMP TRUCK

自卸车产品有5-50吨百余个品种,300余种规格,车厢有矩型斗、U型斗、矿用斗等多种类型;举升机构有双缸中顶后倾卸式、单缸前顶后倾卸式、组合连杆放大后倾卸式、多缸中顶侧倾卸式等多种形式。车厢及副车架刚度大,重心低,采用重载缓降、重力尾门自锁等多项专利技术,可以加装尾气加热、顶盖密封、后挡板强制开启等结构。广泛适用于矿产开采,工程开发,道路建设,城市建设、国防建设等领域。

The dump truck products, loading from 5t to 50t, have more than 100 varieties of over 300 kinds of specifications. The dump boxes are of different types, such as rectangle shape, U shape, mine loading box, etc. The dump truck has different lifting mechanisms, including double cylinders middle lifting rear tipping, single cylinder front lifting rear tipping, jointed connecting rod amplifying structure rear tipping, multiple cylinder middle tipping side tipping, etc. With high stiffness and low center of gravity, the box and the sub-frame adopt patented technology, such as heavy load slow descending, gravity tail gate lock, to install tail gas heating, top cover seal, tailgate compulsive opening device, etc. The dump trucks can be widely used in mine explorations, engineering development, road construction, city construction, national defense, etc.



半挂车 SEMI-TRAILER

半挂车、全挂车系列产品载重量从0.5吨到60吨,从单轴到五轴,从集装箱、散货到集散两用,涵盖了各种型号各种用途的 半挂车,具备了国内一流的设计能力和生产能力。

With domestic first class design and production processing, the semi-trailer and full trailer products, loading from 0.5t to 60t, from single to five axles, cover various types and uses. This product includes container transport, bulk cargo transport and the above dual purpose transport.



展翼车 MULTIFUNCTION MAINTENANCE VEHICLE

展翼式多功能维修车采用轻量化设计,是一种对野外、途中、施工现场等远离服务站的车辆进行各种保养、维修服务作业的"移动式汽车服务站"。可以完成现场照明、电焊、切割、打磨、钻孔;轮胎拆装、补胎、充气、易损备件更换、高压水清洗、汽车电瓶充电等服务功能。侧翼厢板为电控液压系统操作,栏板设有助力机构,开启轻便、灵活;已逐步成为国际化战略的优势产品。

Multifunction maintenance vehicle is a 'mobile auto service station' which can provide various kinds of maintenance service in the wild, on the way, at construction site, etc. including site lighting, electric welding, cutting, grinding, drilling, tire disassembly and assembly, tire repair, inflating, replacing damageable spare parts, hydro blasting, battery charging, etc. With lightweight design, wing plate controlled through electronic hydraulic system and railing board equipped with assistance mechanism, this vehicle has become become an international superior product.



载货车 CARGO



半挂自卸车 DUMP SEMI-TRAILER



半挂列车 SEMITRAILER TRAIN



半挂车 SEMI TRAILER



集装箱平板半挂车 CONTAINER FLATBED SEMI-TRAILER



侧面吊 SIDE HANGING VEHICLE



矿用自卸车 MINING DUMP TRUCK



冷藏车 REFRIGERATED TRUCK



拉臂车 HOOKLIFT





清障车 WRECKER







随车吊 TRUCK MOUNTED CRANE



移动维修车 MOBILE MAINTENANCE VEHICLE



渣土车 MUCK VEHICLE



油田沙漠牵引车 OILFIELD DESERT TRACTOR



压裂车专用底盘 SPECIAL CHASSIS FOR FRACTURING VEHICLE



交流耐压车载试验平台底盘 CHASSIS OF AC VOLTAGE-WITHSTANDING VEHICLE TEST PLATFORM



油田专用底盘 OILFIELD CHASSIS



压缩空气泡沫消防车 COMPRESSED AIR FOAM FIRE TRUCK



城市快速反应抢险救援车 URBAN RAPID RESPONSE EMERGENCY RESCUE VEHICLE



水罐消防车 WATER TANK FIRE TRUCK



全地形重灾抢险救援消防车 ALL TERRAIN SERIOUS DISASTER EMERGENCY AND RESCUE FIRE TRUCK



城市主战消防车 CITY FIRE TRUCK



PROSPECT PLANNING 远景规划

售后服务 AFTER-SALE SERVICE

公司坚持"用户至上,合作双赢"的营销理念,拥有健全的营销组织架构、专业的营销人才队伍、完备的销售服务网络;坚持一切从用户利益出发,统一服务标准,全力打造中国重汽"亲人"服务品牌。经销商及售后服务网点遍布国内外主要市场,产品远销澳大利亚、南美洲、东南亚、中东、非洲等国家和地区。

Insisting on "Customers first, win-win cooperation" as marketing concept, the company has sound marketing organization, professional marketing talent, complete sales service network. To protect the interests of users, the company has unified service standard and try to promote CNHTC service brand. Its agencies and after-sale service networks are around markets home and abroad; its products are sold in Australia, South America, Southeast Asia, Middle East, Africa, etc.

服务宗旨: 质量第一、用户第一、信誉第一

服务理念:诚信五岳,诚信为本,亲人服务

Service Tenet: Quality First, Customer First, Credit First

Service Concept: Sincerity Wuyue, Integrity Prime, Cordial Service

营销网络 MARKETING NETWORK



企业文化 COMPANY CULTURE

核心价值观 CORE VALUES

客户满意是我们的宗旨

Customer Satisfaction Is Our Aim.

激情文化理念 PASSION CULTURE CONCEPT

不争第一就是在混

No striving for No.1 is mudding around.

效率文化理念 THE CONCEPT OF EFFICIENCY CULTURE

一天当两天半用

one day should be used for two and a half days.

团队文化规范 TEAM CULTURE NORMS

"约法三章"和领导干部"八不用"

Make regulations and strictly obey them; make 8 prohibitions for leading cadres.

企业愿景 CORPORATE VISION

打造中国一流的专用车制造商

Building China's First-Class Special Vehicle Manufacturer.